

CONCEPT-ADVIESLIJST RAADSCOMMISSIE RUIMTE D.D. 12-04-2017

Voorzitter: P.J.R.L. Verheggen (voorzitter, Weert Lokaal)
Commissiegriffier: M.H.R.M. Wolfs-Corten (griffier)

Aanwezig de leden:

N.W. van den Bent (SP), M.E.H. Geboers (SP), T.J.J. van Gemert (VVD), J.W.J. Goubet (SP), H.J.P. Heesakkers (Weert Lokaal), J. Heesakkers (CDA), F. Kadra (PvdA), P.A.M. Küsters (Weert Lokaal), L.G. Mook (VVD), T. Nijs (D66), P.J.H. Sijben (CDA), H.L. Stribos (CDA), P.J.R.L. Verheggen (Weert Lokaal), F.B.C. Werps (D66), S.A.M. Winters (Weert Lokaal) en M. Zaâboul (PvdA)

Afgemeld de leden: I.F.A.J. Beenders-van Dooren (DUS Weert), R.L.A.T. Zincken (Juist495), M.A. Engelen-Weijen (Weert Lokaal) en L.C.G. Kusters (Weert Lokaal)

Aanwezig de portefeuillehouders:

A.F. van Eersel (VVD) en M. van den Heuvel (Weert Lokaal)

Opening.

- De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.
- Er zijn berichten van verhindering ontvangen van mw. Beenders (DUS Weert), dhr. Zincken (Juist495), mw. Engelen (Weert Lokaal) en dhr. Kusters (Weert Lokaal).
- Mw. Zaaboul zal de informatiebijeenkomst op 3 mei en de commissievergadering op 10 mei voorzitten.
- Wethouder Van den Heuvel deelt mede dat de parkeervlakken in de verlengde Beekstraat (in het kader van de herinrichting van het Bassin) op verzoek van de raad naar de noordzijde zijn verplaatst. Nu blijken de ondernemers en aanwonenden het daar niet mee eens. Voorgesteld wordt het originele profiel te hanteren. Afgesproken wordt dat een raadsvoorstel wordt voorbereid voor de raadsvergadering van 19 april a.s. waarin het parkeren aan de zuidzijde wordt vastgelegd.
- De commissie geeft als voorkeursdatum voor het werkbezoek aan WBL en RWZI Simpelveld vrijdag 14 juli (eind van de middag) aan.

Spreekrecht.

Er is een verzoek om spreekrecht ontvangen van de heer H. Wulms over de uitweg uit Limburglaan 21 te Weert.

Vaststellen agenda.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

A. Kennisnemen van de aandachtspunten- en actielijst informatiebijeenkomst d.d. 13 maart 2017.

Van de aandachtspunten- en actielijst wordt kennis genomen.

B. Vaststellen advieslijst commissie Ruimte d.d. 22 maart 2017.

De advieslijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Ter kennisname:

5.1 Toezeggingen gedaan in de raadsvergadering van 29 maart 2017.

De toezeggingen zijn nog niet beschikbaar en worden geagendeerd voor de volgende vergadering.

5.2 Voortgangsrapportage toezeggingen en overzicht aangenomen moties.

- Actiepunt 554 (loslaten edelherten) kan van de voortgangsrapportage af.
- De vraag van het CDA naar de stand van zaken omvorming openbaar groen wordt ter vergadering door wethouder Van den Heuvel beantwoord.

6. Rondvraag, incl. vragen over:

- TILS-stukken

(<https://gemeenteraad.weert.nl/Documenten/ter-inzageliggende-stukken-tils/>);

- Vragen artikel 40 RvO-brieven

(<https://gemeenteraad.weert.nl/Documenten/vragen-artikel-40-rvo/>).

Wethouder Van Eersel doet de volgende toezegging:

- De koopovereenkomst betreffende de gymzaal in Boshoven wordt aan het TILS-stuk toegevoegd (CDA).

Wethouder Van Eersel beantwoordt ter vergadering de volgende vragen:

- Of er na de raadsbesluitvorming nog verschil van inzicht is ontstaan tussen de turnverenigingen en de gemeente (VVD).

- Of er bij het blauwe meertje geparkeerd kan worden en zo ja, vanaf wanneer (SP).
- Of er bij de eerste financiële rapportage een indicatie kan worden gegeven of de geraamde parkeeropbrengsten over 2017 wordt behaald (CDA).
- Vraag over de waardebeoordeling gymzaal Boshoven en voorbehoud accordering raad (CDA).
- Stand van zaken standbeeld Jacob van Horne (PvdA).
- Handhaving bij niet-ondergeschikte horeca op camping de IJzeren Man (CDA).
- Of perifere detailhandel is toegestaan in de fietswinkel aan de Roermondseweg (CDA).
- Vergunningsaanvraag opslagloodsen Tobbersdijk in relatie tot uitspraak Raad van State dat opslag niet is toegestaan (CDA).

Wethouder Van den Heuvel beantwoordt te vergadering de volgende vragen:

- Waarom de kiss&ride-strook op het stationsplein nog niet is aangelegd (PvdA).
- Stand van zaken plaatsen bloembakken op het stationsplein (PvdA).
- Kunnen wegwerkzaamheden beter op elkaar afgestemd worden, gelet op de verkeerschaos van 7 april jl.? (CDA).
- De grondslag voor het handhavend optreden m.b.t. de uitweg aan Limburglaan 21 is niet de APV, maar strijd met het bestemmingsplan. In andere gevallen wordt niet opgetreden door het college (CDA).
- Is het mogelijk om de bewoners van Limburglaan 21 in overleg met de buurtbewoners twee parkeerplaatsen toe te kennen? (Weert Lokaal).
- Of het door het college gemaakte onderscheid tussen gebruik eigen grond en gebruik grond gemeente aan Limburglaan 21 ook uit de beslissing op bezwaar blijkt (PvdA).
- Of alle wethouders niet bij de kwestie Limburglaan 21 betrokken zouden moeten zijn (SP).
- Wat de kans van slagen voor de gemeente is als de bewoners van Limburglaan 21 een rechtszaak aanspannen (D66).
- Of er sprake is van rechtsongelijkheid bij het handelen van de gemeente ten opzichte van de bewoners van Limburglaan 21 en in andere vergelijkbare gevallen (D66).
- Of de gemeente toegeeft fouten te hebben gemaakt door aan te bieden de kosten voor de bewoners van Limburglaan 21 te betalen (PvdA).
- Of de bewoners van Limburglaan 21 uit de in de beslissing op bezwaar gehanteerde formuleringen niet hadden mogen afleiden dat de uitweg toegestaan werd (CDA).
- Wanneer de Ringbanenvisie 2017 aan de raad wordt voorgelegd (CDA).
- Of de Neelenweg en Heerweg in Laar in de onderhoudsplanning kunnen worden opgenomen vanwege de slechte staat van het wegdek (CDA).
- Wat de gemeente doet aan de andere oorzaken van de overlast door ratten dan de vallende appels (CDA).

Wethouder Van den Heuvel doet de volgende toezeggingen:

- Raad informeren wanneer het aanbestedingsdocument en de opdracht voor de herinrichting van het bassin aan de aannemer is verstrekt (CDA).
- De vraag of een invoeglaadplek voor de Lako is overwogen wordt schriftelijk beantwoord (D66).
- Bezien of de bloembakken tussen de boombakken aan de straatzijde van het stationsplein in lijn met de boombakken kunnen worden geplaatst en raad hierover informeren (D66).
- Raad informeren over collegebesluit hoe verder om te gaan met de casus Limburglaan 21 (D66).

Wethouder Gabriëls zal de vraag waarom Weert niet meedoet aan het wandelknooppuntennetwerk schriftelijk beantwoorden (TOEZEGGING).

7. ONDERWERP

Presentatie: Snelheidsremmende maatregelen Maaseikerweg.

AANDACHTSPUNTEN

Geen.

ACTIES

Voor de zomer wordt een kredietvoorstel aan de raad voorgelegd.

8. ONDERWERP

Toepassen gemeentelijke coördinatie-regeling op de vestiging van een hotel op bedrijventerrein Kampershoek 2. 0.

VOORSTEL

1. Kennis te nemen van bijgevoegde inkomende brief, inhoudende het verzoek medewerking te verlenen aan de bestemmingsplanherziening en toepassing van de coördinatie-regeling.

2. Gemeentelijke coördinatie-regeling toe te passen op de vestiging van een hotel op bedrijventerrein Kampershoek 2.0.

TOEZEGGINGEN

Op dinsdag 18 april a.s. vanaf 18.30 uur wordt uitleg gegeven aan raads- en commissieleden over het convenant tussen Weert en Nederweert uit 2006.

Vóór de raadsvergadering ontvangt de raad een reactie van het college op de brieven van het college van B&W van Nederweert in relatie tot voorliggend raadsvoorstel.

ADVIES COMMISSIE

De commissie acht het voorstel rijp voor behandeling in de raad, als bespreekstuk.

9. ONDERWERP

Sluiting vergadering.

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen.

Aldus vastgesteld in de commissievergadering Ruimte van 10 mei 2017,

De commissiegriffier,

De commissievoorzitter,

M.H.R.M. Wolfs-Corten

P.J.R.L. Verheggen